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Bemutatkozás 

Biszak Ákos vagyok a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 
Természettudományi Karának Fizika BSc szakos hallgatója. 2004. 08. 19-én születtem 
Szigetváron. Az egyetem előtt a paksi Energetikai Technikum és Kollégium elektronika 
szakos tanulója voltam. Hidason, egy Baranya megyei kis faluban lakom, ezért középiskolás 
éveimtől kezdve kollégista vagyok.  

A TTK Hallgatói Képviseletét már a Gólyatáborban megismerhettem, de érdeklődésemet az 
Egyetemi Nyílt Nap szervezésének segítése közben keltette fel két akkori képviselő. 
Érdekesnek találtam a szervezet által végzett munkát és ki akartam magam próbálni ebben a 
közegben, ezért 2023 decemberében jelentkeztem tanácskozási jogú tagnak. 2024 
februárjában bizalmat szavaztak nekem Hallgatótársaim és mandátumot szereztem. Ezt 
követően a Kollégiumi referens és a Kari Közéleti felelős pozíciókkal rendelkeztem. 2024 
októberében pedig az a megtiszteltetés ért, hogy fel lettem kérve a Képviselet egyik 
alelnökének. 

Korábbi tapasztalatok 

A bemutatkozás során is említettem, hogy már középiskolás éveim alatt is kollégista voltam. 
Nagyon közel áll hozzám a kollégiumi élet és az adminisztratív háttere is foglalkoztatott, így 
nem véletlen, hogy a kollégiumi terület iránt kezdtem el érdeklődni miután bekerültem a 
Képviseletbe.   

Kollégiumi referensként nagy tapasztalatot szereztem a hallgatókkal való kommunikáció 
terén, mivel a kollégiumi jelentkezési és költözési időszak alatt emailben és személyesen is 
nagy számban kaptam kérdéseket hallgatótársaimtól. Továbbá az ÉSZI-vel (Értékesítési és 
Szolgáltatási Igazgatóság) és a többi Hallgatói Képviselettel is rendszeresen kellett a 
kapcsolatot tartsam, ezáltal a hivatalos kommunikáció terén is rengeteget tanulhattam. Ezeken 
túlmenően készítettem egy új férőhely osztó táblázatot, ami sikeresnek bizonyult és remélem, 
hogy a jövő Kollégiumi referensei is hasznát veszik majd. Aktívan részt vettem a KEFIR új 
verziójának tesztelésében, valamint a kollégiumi szabályzatok felülvizsgálatában. Utóbbinak 
egyik eredménye, hogy a karunkon már kollégiumi közösségi ponttal jutalmazzuk a 
tisztújításon való aktív részvételt.  
A kollégiumi közösségi pontok osztása és a szobabeosztás terén is az eddigiekhez képest új, 
objektívebb rendszer kialakítását kezdtem el, hogy ezekben az érzékeny kérdésekben minél 
igazságosabban járjon el a Képviselet. Ennek a két rendszernek a finomítása még fontos 
feladat lesz a jövőben.  
Amit még kiemelnék a poszton végzett munkámból, hogy jó kapcsolatot sikerült kiépíteni a 
GHK-val (Gépészkari Hallgatói Képviselet) kollégiumi ügyek terén, így gördülékenyen tudott 
lefolyni az elmúlt egy évben minden közös munka. 



Kari Közéleti felelősként csupán kisebb, általánosabb feladatokat végeztem el. Ez főként a 
karunk Hallgatói Csoportjaival való rendszeres kapcsolattartást jelentette. Sajnos nem 
használtam ki minden potenciált, amiben ebben a posztban rejlik, ezért fontosnak tartom, 
hogy a Tisztújítás után komolyabban legyen véve és nagyobb hangsúly legyen fektetve erre a 
területre. 

Alelnökként nagy tapasztalatot szereztem a Képviselet feladatainak ellenőrzése, monitorozása 
terén. Ennek során beleláthattam minden terület munkájába, ami jó tudásforrásnak bizonyult. 
Nagyon élveztem a poszttal járó adminisztratív feladatokat és egyéb kihívásokat is. 
Alelnökként töltött hónapjaim során megismerkedtem a vezetői feladatkörrel és azzal, hogy a 
HK elnöke/elnöksége milyen szinten tud bevonódni az EHK munkájába. 

Jövőkép és tervek 

A jövőképemet két fő részre lehet csoportosítani. Első a kommunikáció fejlesztése a 
hallgatókkal és a hallgatói csoportokkal egyaránt. A Képviselet egyik legfontosabb feladata a 
hallgatók informálása, ehhez pedig hatékony eszköz lehet a közösség nagyobb csoportjain, az 
Öntevékeny Körökön és a Szakkollégiumon keresztüli kommunikáció.  
A másik ennél általánosabb, mivel ez a Képviselet területenkénti fejlesztése és az ezekhez 
kapcsolódó projektötletek. 
Az átláthatóság kedvéért területek szerint csoportosítva fejtem ki a részletes elnöki terveimet.  

Oktatás 

Az elmúlt hónapokban folyt le a Fizika BSc képzés felülvizsgálatához a hallgatók 
véleményeinek becsatornázása és a javaslatok megfogalmazása. A következő időszakban a 
Képviselet jelentős feladata lesz, hogy a javaslatok megvalósítása érdekében tevékenykedjen 
az oktatókkal a kari vezetéssel együttműködve. 

Az oktatás területén az Oktatási Bizottságban sok lehetőség rejlik, de úgy gondolom ez 
jelenleg nincs kihasználva. A jövőben szeretném, ha az évfolyamfelelősök jobban be lennének 
vonva az területen folyó feladatokba. Ehhez jobb kommunikáció szükséges az 
évfolyamfelelősök irányába és motiválnunk kell őket, hogy segítség a Képviselet munkáját. 
Az elmúlt félévekben a tapasztalatom alapján nem volt megfelelően letisztázva, hogy mi 
lenne a feladata egy évfolyamfelelősnek és nem volt felügyelve, hogy hogyan végzi el azt. A 
jövőben az Oktatási Bizottság vezetőnek nagyobb figyelmet kell fordítania a bizottság 
munkájának ellenőrzésére.  
Az évfolyamfelelősöket szeretném az információáramoltatás folyamatába is belevonni. Ők 
hatékonyan tudják elérni a hallgatókat a különböző évfolyamokon, mivel közös órákra járnak, 
benne vannak a kisebb csoportosulásokban is. Mindemelett a közösségi életben alapvetően 
nem aktív hallgatókat is nagyobb sikerrel el tudják érni.  
Ők kéne legyenek a Képviselet és az évfolyamok közötti fő kapcsolattartók. Ha egy 
hallgatónak sérül a TVSZ, vagy más egyetemi szabályzat által nyújtott bármilyen joga, akkor 
az évfolyamfelelőst megkeresve szintén érvényesülnie kell az érdekképviseletének, nem pedig 
csak akkor, ha közvetlen a Hallgatói Képviseletet keresi meg. Ezt azért tartom szükségesnek, 
mivel a hallgatók egy része nincs tisztában a HÖK rendszer nyújtotta lehetőségeivel és azzal, 
hogy kihez tud fordulni segítségért. Ha megfelelően informálva van az adott évfolyam, hogy 
ki a felelőse, akkor nagyobb valószínűséggel fognak hozzá fordulni probléma esetén, ami így 
el fog jutni a Képviselethez. 



Fő célom az oktatás területén, hogy a hallgatók tudatában legyenek azzal, hogy oktatási 
ügyekben bármilyen probléma esetén tudnak hozzánk fordulni és mi eredményesen tudjuk az 
egyetemi szabályzatok alapján az érdekeiket képviselni. Ennek érdekében szeretném, hogy 
amennyiben bármilyen szinten sérül egy hallgató TVSZ által nyújtott joga, vagy annak nem 
megfelelően járnak el vele kapcsolatban oktatásszervezés terén, akkor a Képviselet 
határozottan és jogait kihasználva lépjen fel a szabályszegés ellen. Sajnos többször is 
előfordul a TVSZ oktatók általi be nem tartása és ilyenkor szükséges, hogy a kar és az 
egyetem oktatási szervezetein keresztül érvényesítsük a szabályzatok betartását. Ehhez 
határozott és szakmailag hozzáértő, komolyanvehető kiállás kell a Képviselet részéről. 

Gazdaság, szponzoráció és rendezvények 

A gazdaság, a szponzoráció és a rendezvények területe szorosan összefügg a Kari Hallgatói 
Képviseletek szintjén. A szponzoráció értelemszerűen a gazdaság területe alá tartozik, 
valamint kari szinten a gazdasági feladatok főként a rendezvények szervezéséhez 
kapcsolódnak.  
A gazdasági referens tevékenysége kapcsán nagyon fontos a feladatok határidőre és hiba 
nélküli elvégzése. Mivel ezen a poszton biztosan személyi változás fog történni, a képviselet 
és az elnökség felelőssége, hogy a következő gazdasági referens olyan személy legyen, aki 
megbízhatóan és precízen végzi a munkáját. A megfelelő tudás és ismeretek megszerzésének 
érdekében szeretném megkérni majd az EHK gazdasági referensét, hogy tartson tudásátadást 
a posztot következőként betöltő személynek. Mindemelett az a meglátásom, hogy képviseleti 
szinten is szükséges a gazdasági ismeretek felfrissítése és bővítése, ezért szeretném, hogy a 
jövőben a Képviselet továbbképzése folyamán sor kerüljön erre is.  
A gazdaság területén projekt jellegű tervem, hogy a jelenleginél átláthatóbban legyen vezetve 
a gazdasági tevékenységünk, amihez szükséges jól működő keret követő táblázatok 
elkészítése.  

Szponzoráció területén célom, hogy a cégeknek szóló szponzorációs kiajánlónkat 
továbbfejlesszük, mivel ez jelenti a legfőbb anyagi forrásunkat a rendezvényeink 
szervezéséhez. Fontosnak tartom még, hogy tisztában legyünk és kihasználjuk a MŰHASZ és 
MŰHAL (Műegyetemi Hallgatókért Alapítvány) nyújtotta lehetőségeket ezen a területen.  

Rendezvények terén egyik fő célom, hogy továbbfejlesszük az eseményeink hirdetését a 
hallgatók felé. Másrészt a programjaink karunk hallgatóinak szólnak, ezért fontos, hogy az ő 
véleményükre alapozva fejlesszük tovább az rendezvényeinket.  
Minden évben változik az újonnan bekerülő gólya évfolyamok igénye, valamint a 
felsőbbévesek közt is változik, hogy milyen programok érdeklik őket. Ezeknek az igényeknek 
az ismeretéhez célom, hogy hatékonyan bekérjük a hallgatók véleményét a rendezvényeink 
után. Ez történhet kérdőívek útján, személyes beszélgetésekkel, vagy egy állandó jelleggel 
üzemelő információs csatornán keresztül. Fontos, hogy a legefektívebb módon történjen meg 
a vélemények becsatornázása és be kell építenünk a köztudatba, hogy mindenki véleménye 
számít.  
Terveim közt szerepel, hogy felülvizsgáljuk a TTK Szakmai nap kérdését és széles körben 
bekérjük a hallgatók véleményét ezzel kapcsolatban. Idén sajnos nem lesz megrendezve 
dékáni szünet hiányában és az előző év alapján az érdeklődés is kezd alábbhagyni az esemény 
iránt. Ez felveti annak a kérdését, hogy szervezzünk más eseményt helyette. Szeretném, hogy 
a Rendezvényszervező Bizottság bevonásával kezdődjön el egy projekt új rendezvények 



kitalálásáról.  
A Szakmai nap esetleges megszüntetése azt a problémát vonná magával, hogy egy nagy 
szponzorációs forrásunk esne ki, mivel erre az eseményre a cégektől a megjelenésért cserébe 
anyagi támogatást kapunk. Ennek a kiesésnek a pótlására a nagyobb hangvételű 
rendezvényeink esetében, mint a TTK Gólyatábor és a TTK Bál azt a lehetőséget látom, hogy 
a Dékáni Hivataltól kérjünk további támogatást. Az előző években is kaptunk az említett két 
rendezvényre támogatást a kartól, de a jövőben várhatóan méginkább szükség lesz erre, ezért 
terveim közt szerepel, hogy egyeztessünk karunk vezetőivel a hallgatók közösségi életének 
további támogatásáról. 
A rendezvények hirdetése kapcsán úgy gondolom effektív eszköz a plakátok és szórólapok 
használata, ezért ki kell használjuk a H és F épületben, valamint a Kármán Tódor 
Kollégiumban ezek elhelyezésére szolgáló lehetőségeinket. A rendezvényeket megelőző 
napokban célszerű „agresszívan” hirdetni az online platformjainkon és évfolyamcsoportokban 
is az eseményeket, mivel például sokan az utolsó pillanatra halogatják a jegyvásárlást vagy 
jelentkezést. Ezek mellett a leghatásosabb, ha személyesen, beszélgetések során informáljuk a 
hallgatókat. Erre lehetőséget nyújtanak a Hallgatói Csoportok eseményei, valamint az, hogy 
kis létszámú kar vagyunk, ezért az órák között a Képviselet tagjai és évfolyamfelelősök 
sokakhoz el tudnak érni.   

A Gólyatábor terén idén előreláthatólag változás fog végbemenni az eddigi évek 
gyakorlatához képest a nyári események és a gólyák igényeinek változása miatt. Jelenleg még 
tárgyalás alatt áll egy a gólyatáborokat az egyetem részéről szabályozó rendelet, de a félév 
során érvénybe fog lépni és annak megfelelően kell majd az eseményt megszervezzük. 
Szeretném, hogy főszervezőnek olyan személy legyen megválasztva, aki nyitottan áll hozzá 
az eddigi hagyományok módosításához és képes a szervezők megfelelő koordinálására, mivel 
várhatóan több vitás kérdés is lesz a változásokkal kapcsolatban. Mindemelett az az 
elképzelésem, hogy a Képviselet tagjainak nagyobb szerepet kellene vállalniuk a 
Gólyatáborban, ezért kezdeményezni fogom, hogy minél több Képviselő jelentkezzen 
szervezőnek.  

Pályázat, ösztöndíj, szociális terület 

A Szociális területen a fő feladatunk, hogy elegendő számú és hiánytalan tudású szociális 
bírálóval rendelkezzünk. Jelenleg szerencsére nem áll fent az a helyzet, hogy túl kevés bíráló 
lenne, viszont szükséges, hogy jobban hirdessük ezt a lehetőséget a hallgatók között. Sok 
hallgató nincs tisztában azzal, hogy akár ő is lehet szociális bíráló és ezzel segítheti a kar 
közéletét, valamint megismerkedhet a pályázatok bírálásának világával. Tervem, hogy a 
jövőben fordítsunk figyelmet arra, hogy hirdessük a bírálónak jelentkezés lehetőségét is a 
hallgatók felé.  

Pályázat területen projekt jellegű terveim vannak. Minden feladatot a területen, amit lehet és 
még nem történt ez meg, automatizálni kell. Ez tehermentesíti a terület referensét és 
leegyszerűsíti a munkáját. A pályázatok bírálásának pontos elvei és folyamata elérhető kell 
legyen a hallgatók számára, ezért szeretném, hogy a honlapunkon érthetően és hozzáférhetően 
rendelkezésére álljanak ezek a hallgatók számára.  
A fő célom a területen, hogy megújítsuk a közösségi ösztöndíj osztásának elveit és folyamatát. 
A jelenlegi rendszernél objektívabb és mivel teljesítményalapú ösztöndíj, az elvégzett 
munkákat pontosabban figyelembevevő rendszerre van szükség. Ennek érdekében szeretném, 



hogy ismerjük meg a többi Kari Hallgatói Képviselet Közösségi Ösztöndíj osztási rendszerét, 
valamint kérjük ki a kari Közéleti Vezetők véleményét is. 

Kommunikáció és PR 

A Képviselet egyik legfőbb feladata a hallgatók informálása, a velük való kommunikáció. Az 
elképzelésem szerint a legfőbb kommunikációs csatornáink a Facebook, Instagram oldalunk, 
az évfolyamcsoportok, plakátok, szórólapok, hírlevél és a személyes kommunikáció. A 
Képviselet weboldalát sajnos nem jellemzi nagy látogatottság, pedig a közelmúltban több 
nagy fejlesztésen esett át és rengeteg hasznos információ található rajta. A weboldalnak a fő 
feladata, hogy mindig elérhető, hiteles információforrást jelentsen a hallgatóknak.  
A honlap fejlesztése szeretném, ha folytatódna és könnyen kezelhető, átlátható legyen a 
hallgatók számára. Arra kimondottan figyelmet szeretnék fordítani, hogy már nem aktuális, 
téves információk ne szerepeljenek rajta, mivel ez félrevezető lehet. A weboldalt nem tudjuk 
arra használni, hogy rendezvényeket, pályázati lehetőségeket hirdessünk rajta, de egy 
tartalmas információforrásként jól tud működni. Az az elképzelésem, hogy minden a 
hallgatókat érintő témában tudjanak tájékozódni az oldalon, mint például szociális pályázat, 
kollégiumi pályázat, ösztöndíjak, és a többi.  

A rendezvényekről, ösztöndíjakról, pályázati lehetőségekről és határidőkről az eddigieknek 
megfelelően a közösségi média felületeinken való rendszeres posztolást fent szeretném 
tartani. Ez effektív módszernek bizonyult a hallgatók elérése során.  
Fontosnak tartom, hogy minél több hallgató fel legyen iratkozva a HK hírlevélre, mivel abban 
nem csak a közösségi, hanem az oktatási ügyekben is fontos híreket olvashatják röviden 
hétről hétre. Ehhez egyrészt szeretném, ha az őszi félév elején minden gólyához eljutna a 
lehetőség a hírlevélre való feliratkozásról, amihez a Gólyatáborban és Gólyahéten is hirdetni 
kell számukra. Valamint az évfolyamfelelősök segítségére is számítok olyan téren, hogyha 
látják valakin, hogy nem jutnak el hozzá az információk, akkor javasolják neki többek közt a 
hírlevélre való feliratkozást. 

A kommunikáció terén szeretném, ha az Öntevékeny Köreinkkel és a Szakkollégiummal 
mégjobban együtt tudnánk működni abban az értelemben, hogy kölcsönösen segítjük egymás 
eseményeinek a hirdetését. A Hallgatói csoportok a közösségi életben aktív személyekhez 
könnyen tudnak információt eljuttatni és motiválni tudják őket a különböző, akár a Képviselet 
által szervezett rendezvényeken való részvételre.  

A PR területen célom, hogy effektíven ki legyen használva a PR Bizottság, valamint hogy 
jobban legyen hirdetve a hallgatók számára. A Kommunikáció és PR felelős sok munkát át tud 
adni a bizottságnak, ha azt jól koordinálja, többek közt a kreatív, plakátok, posztok, képek 
tervezését jelentő feladatokat. Ha a hallgatók közt megfelelően hirdetve lenne a PR Bizottság, 
akkor vonzó lehetőséget nyújthatnánk vele a kreativitásukat kiélni kívánó hallgatók számára, 
akik ezzel a Képviselet munkáját is tudják segíteni. 

Kollégium 

A kollégiumi területen célom, hogy elkészüljön egy pontosan meghatározott új rendszer a 
szobabeosztás elveiről. Jelenleg ezt a Kollégiumi referens készíti el és az alapvető 
szabályozásokon kívül nincs mire támaszkodni a feladat elvégzése során. Ehhez szükséges, 
hogy objektív elveket szabjunk meg a hallgatók kollégiumok és szobák közti elhelyezésének 
kérdésében és ezt rögzítsük a KFSZ-ben (Kollégiumi Felvételi Szabályzat). Ezt követően 



szükséges egy automatikus szobabeosztó program vagy táblázat elkészítése, mivel jelenleg ez 
a feladat a kollégiumi felvételi időszakban hatalmas leterhelést jelent a Kollégiumi 
referensnek. A felvételi pályázat elbírálására már elkészült egy jól működő táblázat és jelentős 
segítséget jelent a bírálás folyamatában.  
Mivel a Kármán Tódor Kollégiumban 124 férőhelyünk van és a kar létszáma nő a Fizikus-
mérnök képzés indulása miatt, egyre több férőhelyünk van a VPK-ban (Vásárhelyi Pál 
Kollégium). Szükségesé vált, hogy jobb kapcsolatot építsünk ki az ÉMK HK-val 
(Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviselete) a kollégiumi területen, annak érdekében, hogy a 
TTK hallgatóinak érdekeit érvényesíteni tudjuk a VPK-ban is. Jelenleg nincs jól működő 
rendszer a szobafoglalásra ebben a kollégiumban a hallgatóinknak és az információáramlás 
hatékonyságán is fejleszteni szükséges. Ennek a megváltoztatására tervem, hogy felvegyük a 
kapcsolatot az ÉMK HK-val a sikeres és kölcsönösen előnyös együttműködés érdekében és 
egyeztessünk a lehetőségeinkről. A Kármán Tódor Kollégium esetén jelenleg jó kapcsolatban 
vagyunk a Gépészkari Hallgatói Képviselettel és gördülékenyen folynak a közös kollégiumi 
ügyeink. Szeretném, hogy a VPK esetében is ez a helyzet álljon fent. 
A jövőben megvitatandó kérdés a kollégiumi közösségi pontok osztásának további 
felülvizsgálata, főként amennyiben megváltozik a közösségi ösztöndíj osztásának rendszere. 
Másrészt esedékessé válik a közeljövőben a kollégiumi felvételi csoportok felülvizsgálata. Ez 
főként a férőhelyek csoportonkénti elosztásának arányát jelenti, mivel a Fizikus-mérnök 
képzés miatt megváltozott a kar összetétele. Másrészt felmerül a kollégiumi csoportok 
meghatározásának felülvizsgálata is, de úgy gondolom ez azt követően lesz aktuális, ha már 
elvégezte a képzést legalább egy Fizikus-mérnök évfolyam, mivel ekkor már nem fog 
jelentősen változni a hallgatók szakonkénti aránya.   

Hallgatói Csoportok 

Az eddigiekben is többször említettem, hogy a céljaim közt szerepel, hogy a Hallgatói 
Csoportokkal minél jobb kapcsolatot ápoljunk és rajtuk keresztül is tudjuk hirdetni főként a 
Képviselet rendezvényeit. A Képviselet, mint a befogadó szervezete a Hallgatói Csoportoknak 
nem csak a felügyeletükért felel, hanem segítséget is tud nyújtani nekik. Szeretném, ha a kari 
Közéleti Vezetők bizalommal fordulnának hozzánk, a segítségünkre tudnának támaszkodni 
főként gazdasági, pályázati és rendezvényszervezési kérdésekben.  

A Hallgatói Csoportok SZMSZ-e (Szervezeti és Működési Szabályzat) már nagyon elavult, 
valamint a közelgő HÖK ASZ (Hallgatói Önkormányzat Alapszabályzata) módosítás miatt 
méginkább indokolt a felülvizsgálatuk. Ezt a terveim szerint a Kari Közéleti felelős vezetné le 
a Közéleti Vezetőket bevonva a folyamatba. Ezt követően az a célom, hogy be legyenek tartva 
és tartatva a frissített szabályzatok. Nem az a cél, hogy túl legyenek szabályozva a Hallgatói 
Csoportok, hanem hogy ésszerű keretek között, szabályok mentén működjenek a saját 
elképzeléseik szerint.   
 
Utánpótlás 

Az utánpótlásképzés terén úgy gondolom egyrészt a Gólyatáborban tudunk nagy hatással 
lenni az gólyákra, valamint a Hallgatói Csoportok segítségével tudjuk hirdetni a 
Képviselethez való csatlakozás lehetőségét. A hallgatók érdeklődését nagyban befolyásolja az, 
hogy mit gondolnak a közösségi életben a nagyobb csoportosulások a Képviseletről, milyen a 
megítélése. Többek közt ezt is elősegítené a Hallgatói csoportokkal való kölcsönösen 



kedvező, jó viszony kialakítása. 
A Gólyatábor során kiemelt feladat megismertetni a gólyákkal, hogy a Hallgatói Képviselet 
az, akihez bármilyen kérdéssel fordulhatnak és megbízhatnak benne. Ezért is fontosnak 
tartom, hogy a Képviselet tagjai nagyobb szerepet vállaljanak a Gólyatáborban és jobban ki 
legyen hangsúlyozva, hogy mivel is foglalkozunk, valamint hogy számíthatnak ránk és a 
jövőben akár csatlakozhatnak is. A Gólyatábort követően, amennyiben ott sikeresen felkeltjük 
a gólyák érdeklődését, várhatóan a Gólyahét során is aktívabban fognak részt venni a 
Képviselet programjain. 

EHK és vezetőség 

A Képviselet vezetőségében (elnök, alelnökök, EHK delegáltak) tervem a belső működés 
ellenőrzésére egy átlátható, folyamatosan működő rendszert bevezetni. A vezetőség fő 
feladata monitorozni a Képviselet munkáját és ellenőrizni a határidők betartását. Ehhez 
szükségesnek tartom egy jól működő feladatellenőrzési rendszer megalkotását. 
Célom, hogy az aktuális feladatokat rendszeresen vezesse a Képviselet is egy közös 
táblázatba, hogy átlátható és elérhető legyen mindenki számára. Ehhez ennek a technikai 
részét kell könnyebben kezelhetővé tenni. 

A vezetőségnek még fontos feladata a Képviselet véleményének, javaslatainak, panaszainak 
folyamatos becsatornázása. Ehhez szeretnék egy folyamatosan működő anonim információs 
csatornát létrehozni a Képviselet számára, valamint elengedhetetlennek tartom, hogy 
meglegyen a bizalom a vezetőséggel szemben. A havi rendszerességű személyes 
elbeszélgetések során a jövőben szeretném, ha nagyobb hangsúly lenne fektetve a képviselők 
előző havi munkájára, mivel ez többek közt a beszámolók bírálását is elősegítené.  

Az EHK-ban célom, hogy nagyobb szerepvállalása legyen a karunknak. Ehhez az elnökség 
részéről több figyelmet kell fordítani az EHK delegáltak munkájának ellenőrzésére és 
képességeik fejlesztésére. Az EHK delegáltak munkájáról való visszacsatolás érdekében az 
EHK elnökségétől szeretnék véleményt és javaslatot kérni a jövőben. Ezek mellett az EHK 
kari elnököknek is nyitott projektjeiben elnökként én is részt tervezek venni. 

Összegzés 

Összegzésként ki szeretném emelni, hogy a Képviselet az elmúlt időszakban kiemelkedő 
szinten végezte el feladatait és célom, hogy a munkánk minősége csak tovább emelkedjen a 
jövőben. Továbbá fő célitűzésem a Képviselet különböző területein fejlesztések és újítások 
indítása, hogy minden tevékenységünk precízen és a Hallgatók érdekében történjen, valamint 
hogy a Hallgatókkal való kommunikációt minél hatékonyabban tudjuk lefolytatni a jövőben 
és mindenkihez elérjünk, akit képviselünk. 
 
Remélem, hogy a jövőbeli terveim és elképzeléseim elnyerték a támogatásotokat és bizalmat 
tudtok szavazni nekem az elnöki pozíció betöltésére! 

 

Budapest, 2025. 02. 23.  

 

                             ……………… 


